
ORIGINAL BAANIDIN PRODUCTS

MADE IN THAILAND



有關BAANIDIN

品牌來源地: 泰國
BAANIDIN , 來自泰國北部的品牌，專營天然護膚和泰式癒合水療產品。
品牌由心出發，推崇天然草藥，因此BAANIDIN自家研製天然且具癒合功能的護膚品，
並以有機農場和天然成分來製造產品。

超過10年的製作天然護膚品﹑芳香按摩油﹑純精油﹑香薰產品﹑草藥冷熱敷﹑草藥球﹑止痛油﹑
天然手工皂等泰式水療產品的經驗， BAANIDIN用心為你提供地道而優質的泰國水療產品。

ABOUT BAANDIN

Origin: Thailand
Specialized in natural skin care and Thai healing spa products from north of Thailand.
​Baanidin founders believe they are farmer and herbalist love to work with the natural. 
Baanidin works mainly researching and developing on the natural skin care and healing 
which focus on the materials from organic &amp; natural farm and wild.
Baanidin find wonder in their work and thankful for what they do. BY HAND BY HEART.
​
Over 10 year’s experience in producing natural skin care , herbal compress ball ,
herbal hot &amp; cold pack , natural handmade soap , aroma massage oil , pure essential 
oil , pain relief oil &amp; balm , cocoon soap , Thai herbal spa products . Baanidin guarantee the 
best quality products at the most reasonable and competitive price.

--------------------------------------------------------------------

PRODUCT CATEGORY 

     1- Sport Massage Oil
     2- Solution Oil
     3- Aroma Massage Oil
     4- Pure Aromatic Essential Oil
     5- Aromatic Herbal Hot & Cold Pack





香薰運動油 Sport Massage Oil

100%天然泰國傳統草藥，特別針對舒緩運動後肌肉疼痛專用按摩油。

** 其中成分 Plai泰國薑蔘是一種止痛（含神經痛）、消炎、
舒緩扭傷, 對拉傷等肌肉疼痛的相當有效的精油。
100%天然精油 / 無香精 / 無防腐劑 / 不作動物測試 / 
泰國製造產品為走珠款設計，容易使用， 同時可令產品更易滲
入肌膚加速效能。方便攜帶。

用法:
每日使用2-3次。在所需要的位置按摩搓擦。僅限外用，不要
塗在有損傷的皮膚上。

A 100% natural Thai Sport Massage Oil, specifically design 
foam rollers and self-massage tools on joint &amp;muscles, 
Neck &amp; back, or pain problems area on any part of 
body after exercise.

** The Thai herb Plai helps to relieve pain and inflammation 
for the above conditions, including soft-tissue disorders, 
such as sprains and strains.
Concentrate Pure essential oils / 100 % Natural products / 
No Perfume / No Chemical, aluminum, oxidants
/ No parabens, No preservative / No petrochemical 
compounds / No animal testing / Made in Thailand

DIRECTIONS:
Uses as oil rub on affected area 2-3 times daily.
External use only. Do not use on broken skin.



香薰運動油 - Plai (泰國薑蔘) (走珠款)
BAANIDIN Plai Sport Massage Oil Roll-On (8ml)
功效:
運動後舒緩肌肉疼痛專用按摩油，針對舒緩運動後肌肉疼痛。
Plai (泰國薑蔘)具濃厚泰國天然草藥味道，絕對是愛好傳統泰國產品人士首選。

100% 天然成分 (主要成分):
黑芝麻油，米油，甜杏仁油，Plai油 (泰國薑蔘油)，檸檬草油，薑油，青檸油，丁香油，
肉桂油，甜橙。

BENEFITS:
Massage your skin to relief muscle pain after sport or activities of the day, help 
reduce tiredness to body and mind.
Plai is an authentic Thai natural herbal flavor, must be the first choice for those who 
love traditional Thai products.

MAJOR INGREDIENTS:
Plai Oil (Zingier CassumunarRoxb ) ,Black sesame Oil (SesamumIndicum L ), Rice Oil 
(Oryza sativa), Sweet Almond Oil ( Prunusdulcis ), Lemongrass Oil ( Cymbopogon ), 
Aromatic Ginger Oil (Kaempferia galangal ) , Kaffir Lime Oil (Citrus hystrix ) , Clove 
Oil (Syzygiumaromaticum), Cinnamon oil (Cinnamomumzeylanicum ), and other.

香薰運動油 - 茶樹 (走珠款) 
BAANIDIN Tea Tree Sport Massage Oil Roll-On (8ml)
功效:
運動後舒緩肌肉疼痛專用按摩油，針對舒緩運動後肌肉疼痛。
茶樹精油氣味舒爽可令頭腦清新有助恢復活力; 可殺菌消炎﹑舒緩肌肉酸痛。

100% 天然成分 (主要成分):
茶樹，黑芝麻油，米油，甜杏仁油，Plai油(泰國薑油)，檸檬草油，薑油，青檸檬油，丁香
油，肉桂油等。

BENEFITS:
Massage your skin to relief muscle pain after sport or activities of the day, help to 
refresh body and mind.
Tea tree essential oil provides refreshing aroma helps you stay awake and energetic.
Tea tree can sterilize and relieve inflammation and soothe muscle soreness.

MAJOR INGREDIENTS:
Tea Tree, Black sesame Oil (SesamumIndicum L), Rice Oil (Oryza sativa), Sweet 
Almond Oil (Prunusdulcis ),
Plai Oil (Zingier CassumunarRoxb) , Lemongrass Oil (Cymbopogon ), Aromatic 
Ginger Oil (Kaempferia galangal) , Kaffir Lime Oil (Citrus hystrix) , Clove Oil 
(Syzygiumaromaticum), Cinnamon oil, (Cinnamomumzeylanicum ), and other.

香薰運動油 - 薑味 (走珠款)
BAANIDIN Ginger Sport Massage Oil Roll-On (8ml)
功效:
運動後舒緩肌肉疼痛專用按摩油。 有助舒緩運動後肌肉疼痛。

生薑的鎮痛特性有助緩解關節炎和風濕性疼痛，舒緩扭傷﹑肌肉尤其是在腰背部疼痛等。
100% 天然成分 (主要成分):
生薑油，黑芝麻油，米油，甜杏仁油，Plai油(泰國薑油)，檸檬香茅油，青檸檬油，丁香
油，肉桂油等。

BENEFITS:
Massage your skin to relief muscle pain after sport or activities of the day, help to 
reduce tiredness to body and mind.
The Essential oil of Ginger is analgesic properties which relieves arthritic and 
rheumatic pains as well as cramp, sprains and muscle spasm especially in lower back.

MAJOR INGREDIENTS:
Aromatic Ginger Oil( Kaempferia galangal ), Black sesame Oil (SesamumIndicum 
L ), Rice Oil (Oryza sativa), Sweet Almond Oil (Prunusdulcis ), Plai Oil ( Zingier 
CassumunarRoxb ), Lemongrass Oil (Cymbopogon ), Kaffir Lime Oil (Citrus  hystrix) , 
Clove Oil (Syzygiumaromaticum), Cinnamon oil, (Cinnamomumzeylanicum ), and other.

香薰運動油 - 橙 (走珠款) 
BAANIDIN Orange Sport Massage Oil Roll-On (8ml) 
功效:
運動後舒緩肌肉疼痛專用按摩油，針對舒緩運動後肌肉疼痛。
甜橙精油氣味清新且有鎮靜作用，甜橙香味可舒緩緊張情緒和壓力、
改善焦慮所引起的失眠。

100% 天然成分 (主要成分):
黑芝麻油，米油，甜杏仁油，Plai油 (泰國薑油)，檸檬草油，薑油，青檸檬油，
丁香油，肉桂油，甜橙精油。

BENEFITS:
Massage your skin to relief muscle pain after sport or activities of the day, 
help to relax body and mind.
The scent of the sweet orange essential oil has calming effect which 
relieves tension and stress and improves the insomnia caused by anxiety.

MAJOR INGREDIENTS:
Black sesame Oil (SesamumIndicum L ), Rice Oil (Oryza sativa), 
Sweet Almond Oil (Prunusdulcis ), Plai Oil (Zingier CassumunarRoxb ), 
Lemongrass Oil (Cymbopogon ), Aromatic Ginger Oil (Kaempferia 
galangal ), Kaffir Lime Oil (Citrus hystrix) , Clove Oil (Syzygiumaromaticum), 
Cinnamon oil (Cinnamomumzeylanicum ), Essential oil of Sweet Orange (Citrus 
sinensis)and other.

Best Seller



香薰功能油 Solution Oil

100%天然無添加產品照顧你各種情感與心靈所需。
100%天然精油 /  無香精 / 無防腐劑 / 不作動物測試 / 
泰國製造 產品為走珠款設計，方便攜帶及使用。

用法:
建議塗於手腕﹑太陽穴﹑人中等穴位。 每天使用2-3次。
僅限外用，不要塗在有損傷的皮膚上。

A perfect 100% natural product to feed and balance your 
emotion and soul.
Concentrate Pure essential oils / 100 % Natural products / 
No Perfume / No Chemical, aluminum, oxidants / 
No parabens, No preservative / No petrochemical 
compounds / No animal testing / Made in Thailand
Roll ball applicator will revive your senses!!

DIRECTIONS:
Uses as oil rub on areas such as the wrists, temples, and 
philtrum. 2-3 times daily. 
External use only. Do not use on broken skin.



香薰功能油 - 靜心 (走珠款) Elyrest Meditation Repellent Oils Roll-On
8ml

功效: 
有助平靜心神，舒緩壓力， 有助入睡並提升睡眠質數。 
*冥想時使用，效果更大。

100% 天然成分:
薰衣草﹑天竺葵﹑佛手柑﹑乳香﹑廣藿香﹑依蘭依蘭﹑甜杏仁油。

BENEFITS:
It helps to calm your mind, relieve stress and improve sleep quality.
A perfect tool of mediation! 

INGREDIENTS:
Concentrate of Lavender (Lavendula angustifolia) , Geranium (Pelargonium roseum) , 
Bergamot(Citrus bergamia), Frankincense (Boswellia carterii), Patchouli (Pogostemon 
cablin), Ylang Ylang (Cananga odorata), and sweet Almond oil (Prunus dulcis )

香薰功能油 – 抗壓 (走珠款) Elyrest High Stress Oils Roll-On
8ml
功效: 
可舒緩壓力，趕走負能量，助你輕鬆過每天。
**適合隨時使用, 尤其適合精神緊張的上班人士!

100% 天然成分:
薄荷﹑薰衣草﹑佛手柑﹑馬鬱蘭﹑乳香﹑依蘭﹑天竺葵和甜杏仁油。

BENEFITS:
It can relieve stress and drive away negative energy to help you get through everyday.
** Suitable for use at any time, especially for those who are in stressful condition!

INGREDIENTS:
Concentrate of Peppermint (Mentha X piperita L) , Lavender ( Lavendula angustifolia), 
Bergamot(Citrus bergamia), Marjoram (Origanum majorana), Frankincense (Boswellia 
carterii), Ylang Ylang (Cananga odorata) , Geranium (Pelargonium roseum) and sweet 
Almond oil ( Prunus dulcis )

香薰功能油 - 安撫 (走珠款) Solution Oil - Elyrest Nausea Oils Roll-On
8ml
功效 : 
可提神，有助減輕頭暈頭痛，有助防止舟車暈浪令精神舒暢。
**適合出門攜帶。

100% 天然成分:
薰衣草，薄荷姜，柑橘，黑胡椒，依蘭依蘭，甜杏仁油。

BENEFITS:
It refreshes and helps relieve dizziness and headache and helps prevent from dizzies 
during traffic.
** A perfect travel partner.

INGREDIENTS:
Concentrate of Lavender (Lavendula angustifolia) , Peppermint (Mentha X piperita L), 
Ginger ( Zingiber officinale) , Mandarin (Citrus reticulata), Black Pepper (Piper nigrum. 
L.), Ylang Ylang (Cananga odorata) , and sweet Almond oil ( Prunus dulcis )

香薰功能油 - 醒神 (走珠款) Solution Oil - Elyrest Wake me up Repellent Oils Roll-On
8ml
功效 :
可提神醒腦, 有助提升正能量, 為每天打氣。
**適合早上使用。

100% 天然成分
薄荷，甜橙，葡萄柚，迷迭香，檸檬和甜杏仁油。

BENEFITS:
It refreshes your mind, helps to wake up your positive energy everyday.
** You ideal “alarm clock” every morning.

INGREDIENTS:	
Concentrate of Peppermint (Mentha X piperita L) , Sweet Orange(Citrus sinensis) , 
Grapefruit ( Citrus paradise), Rosemary (Rosmarinus officinalis) , 
Lemon (Citrus limonum) and sweet Almond oil (Prunus dulcis )

Best Pick

Best Seller



香薰按摩油 Aroma Massage Oil 

來自地道泰國的香薰按摩油蘊含100%天然成分及香薰，讓你身心放鬆舒暢。多款香味讓你
按照不同心情選擇。

100%天然精油 /  無香精 / 無防腐劑 / 不作動物測試 / 泰國製造

用法:
把適量按摩油滴於掌心，輕柔地在身上打圈按摩。
遠離陽光直射和高溫。

Enjoy authentic Thai massage oil with 100% natural ingredients and aroma relax your 
mind and body. Numerous aroma are available for your choice.

Concentrate Pure essential oils / 100 % Natural products / No Perfume / No 
parabens / No animal testing / Made in Thailand

DIRECTIONS:
Apply small amount into palm of hand and massage using gentle, circular motions 
over body. 
Keep away from direct sunlight and heat.

香薰按摩油- 更好眠 ELYREST Better Sleep Aroma Massage Oil
50ml
功效:
產品具鎮靜和放鬆舒緩功效，有助改善失眠質素，助你更快地輕鬆入眠。

薰衣草精油可舒解壓力焦慮，可提高睡眠品質及養顏美膚的功效。
佛手柑精油味道清新，可輸出放鬆和愉快的感覺。能安撫，又能提振，是焦慮，沮喪，
精神緊張時的最佳選擇。

成分:
薰衣草﹑佛手柑﹑甜橙﹑依蘭﹑廣藿香﹑橄欖油﹑甜杏仁﹑荷荷巴油﹑堅果油。

BENEFITS:
The actions of better sleep massage oil are gently sedative and relaxing. 
It is a soothing to a massage blend and helps to improve sleep quality. 
Lavender essential oil relieves stress and anxiety.
Bergamot oil deliveries fresh aroma giving you a relaxed and pleasant feeling, which is 
the best choice for anxiety, depression and stress.

INGREDIENTS:
Lavender (Lavandulaangustifolia), Bergamot (Citrus bergamia), Sweet Orange (Citrus 
sinensis), Ylang Ylang (Canangaodorata), Patchouli (Patchouli ), carrier oil of Olive, 
Sweet almond, Jojoba oil, Argan oil.

Best Seller



香薰按摩油 - 抗炎寶 ELYREST Breathing Easy Aroma Massage Oil
50ml

功效:
此按摩油具抗炎作用。針對並舒緩混合感染呼吸道感染，如感冒，流感，鼻竇炎，
支氣管炎和肺炎。

尤加利精油抗病毒的作用，對呼吸道疾病最有效，能緩和發炎現象。
薄荷可消炎止痛並可提神醒腦。

成分:
尤加利﹑薄荷﹑天竺葵﹑茶樹﹑迷迭香﹑和橄欖油﹑甜杏仁﹑荷荷巴油﹑堅果油。

BENEFITS:
The actions of this massage oil Blended for infections of the respiratory tract such as 
colds, flu, sinusitis, bronchitis and pneumonia.

Eucalyptus and mint relieve inflammation and pain and help you to stay alert.

INGREDIENTS:
Eucalyptus (Eucalyptus globulus), Peppermint (Menthapiperita), Geranium 
(Pelargonium graveolens), Tea Tree (Melaleucaalternifolia), Rosemary 
(Rosmarinus officinalis), carrier oil of Olive, Sweet Almond, Jojoba Oil, Argan Oil.

香薰按摩油 - 樂呼暢 ELYREST Goddess Dreams Aroma Massage Oil
50ml

功效:
產品具舒緩並安撫焦慮情緒作用, 讓你身心保持愉快舒暢。

甜橙精油具鎮靜作用，甜甜橙香味，可舒緩緊張情緒和壓力、改善焦慮所引起的失眠。
佛手柑精油味道清新，能安撫，又能提振且能創造一種放鬆和愉快的感覺。
廣藿香可平衡，浪漫，和諧，催情，安撫焦慮情緒。

成分:
甜橙﹑佛手柑﹑柑橘﹑依蘭﹑廣藿香﹑葡萄柚﹑橄欖油﹑甜杏仁﹑荷荷巴油﹑堅果油。

BENEFITS:
This massage oil is soothing and relaxing, keeping your body and mind happy and 
comfortable.
Sweet orange essential oil has a calming effect, fresh scent helps to relieve tension 
and stress, improve anxiety caused by insomnia.
Bergamot oil deliveries fresh aroma giving you a relaxed and pleasant feeling.
Patchouli helps to balance, romantic, harmonious, aphrodisiac, and appease anxiety.

INGREDIENTS:
Sweet Orange (Citrus sinensis), Bergamot (Citrus bergamia), Mandarin (Citrus 
reticulate), Ylang Ylang (Canangaodorata), Patchouli (Patchouli ), Grapefruit 
(Citrus paradisi ), carrier oil of Olive, Sweet almond, Jojoba oil, Argan oil.

香薰按摩油 - 充滿泰 ELYREST Oriental Aroma Massage Oil
50ml

功效:
產品對具緩解疼痛，促進循環作用。有助於減肥，減輕雙腿疲勞。
味道溫和, 充滿地道泰式芳香。

檸檬草具恢復活力的作用。可減輕疼痛，使肌肉柔軟，消除疲勞。
生薑精油可消散瘀血活血經絡, 同時可溫暖情緒，促進心情愉快。

成分:
檸檬草﹑尤加利﹑ 迷迭香﹑ 姜﹑柏樹﹑橄欖油﹑甜杏仁﹑荷荷巴油﹑堅果油。

BENEFITS:
This oil designed to effect on muscle, relieve pain and stimulates circulation, relieve 
tired legs. Mild with a signature Thai Aroma sense.
Lemongrass helps to relieve pain, make muscles soft and eliminate fatigue.
Ginger essential oil can dissipate blood stasis, promote blood circulation and 
meridian. Ginger helps to warm the mood and promote a happy mood.

INGREDIENTS:
Lemongrass (Cymbopogon citrates), Eucalyptus (Eucalyptus globulus), 
Rosemary(Rosmarinusofficinalis), Ginger (Zingiberofficinale), Cypress
(Cupressussempervirens),  carrier oil of Olive, Sweet almond, Jojoba oil, argan oil.

香薰按摩油 - 熱愛島 ELYREST In Love Aroma Massage Oil
50ml

功效:
有助提升情侶間浪漫感以及情調, 讓情侶們時刻充滿愛。
花梨木精油具安眠、催情、平衡、振奋的功效。
依蘭精油具平衡荷爾蒙，抗沮喪和催情；另有助保持乳房的堅挺、富有彈性。

成分:
花梨木﹑依蘭﹑廣藿香﹑甜橙﹑葡萄柚﹑橄欖油﹑甜杏仁﹑荷荷巴油﹑堅果油。

BENEFITS:
This balancing oil is work wonders in restoring libido and some effect on sexual 
problems such as impotence and frigidity.
Rosewood helps to sleep, induce oestrus, balance and exciting.
Yland Ylang helps to balance hormones, resists depression and aphrodisiac; 
it also helps to maintain the firmness and elasticity of the breast.

INGREDIENTS:
Rosewood (Anibarosaeaodora), Ylang Ylang (Canangaodorata), Patchouli 
(Pogostemoncablin ), Sweet Orange (Citrus sinensis),  Grapefruit (Citrus paradisi), 
Carrier of Olive Oil, Sweet Almond, Jojoba Oil, Argan Oil.



香薰純精油 Pure Aromatic Essential Oil

100%天然植物萃取精油芳薰療法。

100%天然精油 / 無香精 / 無防腐劑 / 不作動物測試 / 
泰國製造

用法: 
蒸薰法
薰爐薰香法:
把清水倒進香薰爐的盛水器中，加入5-6滴精油。燃點蠟燭放
置在香薰爐內，待熱力使水中精華油徐徐釋放出來。調配不同
的精油滴入香薰爐中，便可得到不同的效果，有助於製造不同
的氣氛。

加濕機薰香法:
在加濕機的水箱中直接加入5-8滴精華油，使精油隨加濕機的
水霧散發到空氣中。

吸入法
將1-3滴精油滴於面巾或手帕中嗅吸即可。

100% pure essential oil extracted from plant, 
enjoy natural aromatherapy treatment. 

Concentrate Pure essential oils / 100 % Natural products / 
No Perfume / No preservative / No animal testing / 
Made in Thailand

DIRECTIONS:
Vaporization
By Aromatherapy Furnace:
Pour the water into the water trap of the aromatherapy 
furnace and add 5-6 drops of essential oil. Place a burning 
candle in the aromatherapy furnace, and the heat is used to 
release the essential oil in the water.
Mixing different essential oils into the aromatherapy furnace 
provide different effects and atmospheres.

By Aromatherapy Machine / Humidifier
Add 5-8 drops of essential oil directly into the water tank 
of the humidifier, allow the essential oil to release into the 
air with the mist of the humidifier.

Inhalation
Drip 1-3 drops of essential oil into a face towel or 
handkerchief to sniff.

尤加利精油 (澳洲尤加利精油) 
BAANIDIN Eucalyptus Essential Oil (Eucalyptus Radiata)
10ml 

功效:
對呼吸道疾病具強效功效，能緩和發炎現象。
具消炎抗菌作用: 尤加利精油可淨化和促進免疫系統，有助保護身體免受病毒入侵。
對發燒有效，有助可降低體溫，使身體清涼。
有助提神醒腦﹑集中注意力﹑提高工作效率。

成分:
100% 澳洲尤加利精油

建議使用:
【香薰療法 –舒緩鼻塞和頭痛】
把2-3滴尤加利精油滴入一塊棉花片中，直接從棉片中吸入尤加利精油，有助舒緩鼻塞和
頭痛。

【淨化空氣】
把20滴尤加利精油加純淨水50ml, 搖勻噴灑在空氣中，可起到淨化空氣的效果。

【身體按摩 – 舒緩肌肉酸痛】
把甜杏仁油16毫升與小麥胚芽油2毫升，酪梨油2毫升，尤加利精油5滴，熏衣精油草3滴，
洋甘菊精油2滴稀釋混合後做全身按摩，有助改善血液循環、消除肌肉酸痛。

BENEFIT:
A powerful oil for respiratory conditions.
Anti-inflammatory: Eucalyptus essential oils purify and boost the immune system.
Relieving fever
Help to keep you awake, focus and improve work efficiency.

INGREDIENTS:
100 % Pure Eucalyptus Oil 

DIRECTIONS:
[Aromatherapy - Relieve nasal congestion and headache]
Mix 2-3 drops of eucalyptus essential oil into a piece of cotton and inhale the 
eucalyptus oil directly from the cotton pad to help relieve nasal congestion and 
headache.

[Purifying Air]
Add 20 drops of eucalyptus essential oil into 50ml of purified water and shake it 
evenly in the air to purify the air.

[Massage – Soothe muscle soreness]
Mix 16 ml of sweet almond oil with 2 ml of wheat germ oil, 2 ml of avocado oil, 5 
drops of eucalyptus essential oil, 3 drops of lavender essential oil and 2 drops of 
chamomile essential oil and massage body to improve blood circulation and soothe 
muscle soreness .

Best Pick



甜橙精油 BAANIDIN Sweet Orange Essential Oil
10ml

功效:
甜橙精油氣味清新且有鎮靜作用，可安神舒緩緊張情緒和壓力﹑改善焦慮所引起的失眠﹑
頭痛。

成分:
100% 甜橙精油

建議使用:
【香薰療法 –舒緩情緒】
將4滴甜橙精油與1滴薰衣草精油以及1滴洋甘菊精油調和香薰或直接呼吸嗅聞，可舒緩情
緒，有助改善失眠。

【淨化空氣】
將3-5滴甜橙精油滴入30ml的純淨水中，每次噴霧前搖晃均勻。可使室內空氣清新、
潔淨、讓人心曠神怡。

【身體按摩 - 肌膚排毒】
將1滴甜橙精油與1滴檸檬精油以及20CC基礎油稀釋混合後做全身按摩，可促進發汗，幫助
肌膚排毒。

BENEFITS:
Delightfully fresh and uplifting dour that help people to relax and unwind, improve 
sleep quality
Helps to reduce swollen tissue, has antiseptic, boosts the immune system.

INGREDIENTS: 
100% Pure Sweet Orange Oil

DIRECTIONS:
[Aromatherapy – Relax]
Mix 4 drops of orange essential oil with 1 drops of lavender essential oil and 1 drops 
of chamomile essential oil as aromatherapy or direct breath sniffing, soothing mood, 
relax and improve insomnia.

[Purifying Air]
Drip 3-5 drops of orange essential oil into 30 ml of purified water, shake it evenly 
before spray. It can make the indoor air fresh, clean and refreshing.

[Massage – Detox]
Mix 1 drop of sweet orange essential oil with 1 drops of lemon essential oil and 20CC 
base oil as massage oil and massage on body to promote skin detoxify.

依蘭精油 BAANIDIN Ylang Ylang Essential Oil
10ml

功效:
有助提升情侶間浪漫感及情調, 讓情侶們時刻充滿愛。
具平衡荷爾蒙，抗沮喪和抗憂鬱。 

成分:
100% 依蘭精油

建議使用:
【香薰療法 –可抗憂鬱】
依蘭依蘭精油1滴搭配茉莉精油1滴，進行薰爐薰香法，有抗憂鬱的作用。

【身體按摩 – 緩解壓力】
依蘭依蘭精油3滴搭配薰衣草精油2滴、檀香精油1滴、甜杏仁油16毫升，進行按摩，
有助緩解壓力。

BENEFITS:
Restore libido and some effect on sexual problems such as impotence and frigidity.
Helps to balance hormones, boost positive emotions and calming in times of stress.

INGREDIENTS:
100 % Pure Ylang Ylang Oil

[Aromatherapy - Anti-depression]
Mix 1 drop of ylang ylang essential oil with 1 drop of jasmine essential oil into the 
aromatherapy furnace (practice Vaporization) which helps to anti-depression.

[Massage – Stress relief]
Mix 3 drops of ylang ylang essential oil with 2 drops of lavender essential oil, 1 drop 
of sandalwood essential oil, 16 ml of sweet almond oil and massage, help to relieve 
stress.



香薰草藥冷熱敷 
AROMATIC HERBAL HOT & COLD PACK

在家都可以享受泰國天然香薰療效! 此系列附有多款針對不同部
位的香薰草藥冷熱敷，全方位照顧你身體各部位的需要。

系列特點如下:
泰國製造
純天然成分香薰草藥 
舒緩壓力疲勞
方便易用﹑冷熱敷皆可: 只需微波爐或冰箱即可
針對身體不同部位設計，全方位照顧身體需要
環保: 可重複使用，保用期達兩年

注意:
- 產品僅供外用。
- 請按指示使用，不要讓產品過熱，否則會燒傷和損壞產品。
- 孕婦及兒童避免使用。
- 如使用產品時有過敏反應，請立即停用並詢問醫生。

保存方法:
- 當不使用時，草藥及墊套應保存在塑料袋內。
- 產品存放在陰涼乾燥的地方。

Enjoy natural aromatherapy healing at home with this 
fantastic herbal pack! 

How they work?
Made in Thailand
Nature ingredient herb
Heat and herbs are absorbed by the body to help to reduce 
aches and pains, as well as relax your mind.
Easy to use, can be used with heat or cold, all you need is 
refrigerator or microwave.
Pack is specially designed according to different part of 
body, take care the need of each part of body.
Environmental friendly: long lasting for 2 years.

Caution: 
- It is for external use only.
- Use it as directed do not get the pack be overheated or it 
will burn and damage.
- Not suitable for pregnant women and children.
- If you have an allergic reaction when using the product, 
please stop using it immediately and consult your doctor.

Storage: 
Pack should be kept inside the plastic bag when it is not in use. 
Store it in cold and dry place.

For more info of how to use, check out their youtube:

BAANIDIN CHANNEL



香薰草藥眼部冷熱敷墊 BAANIDIN Aromatic Herbal Silk Eye Pack

功效與特色:
- 純天然成分香薰草藥，有助舒緩緊張和頭痛。
- 可促進血液循環減輕眼睛疲勞，有助改善眼袋﹑黑眼圈狀況。
- 香薰味道可促進睡眠質素，助你輕鬆進入深度的睡眠。
- 嚴選來自泰國的絲綢和棉花作為敷墊材料，此眼部敷墊冷熱敷皆可:
**冷敷療法: 有助舒緩頭痛，減少眼部浮腫。
**熱敷療法: 具緩解肌肉繃緊僵硬功效。

成分:
小米，亞麻籽，蕎麥和純精油。

使用方法:
•冷敷療法:
1.把真空包裝的草藥取出，放入外眼墊套。
2.放入冰箱約30-60分鐘。
3.躺下並放鬆心情，然後把將香薰草藥眼部敷墊輕輕地戴在眼睛上15-20分鐘。

•熱敷療法:
1.把真空包裝的草藥取出。
2.根據您的微波爐，在中等溫度下加熱草藥約30秒。
3.躺下並放鬆心情，然後把將香薰草藥眼部敷墊輕輕地戴在眼睛上15-20分鐘。

4種眼套顏色以供選擇。

BENEFITS & FEATURES:
- Baanidin Aromatic Herbal Silk Eye Pack is “Good Scent Better Sleep”.
- This herbal eye pack helps alleviate tension and headaches, reduces eye strain, and 
promotes relaxation and restful deep sleep. 
- We selected silk and cotton from Thailand, for its soothing and cooling qualities.
- Can be used with heat and cold.

INGREDIENTS:
Millet, Flex Seed, Buckwheat and Pure Essential oil.

DIRECTIONS:
Cold Therapy: 
Promote overall relation, relieve minor headaches and reduce eye puffiness and 
swelling.
1. Put Inner Case (Herbal in cotton) into Outer Case.
2. Place in freezer in a protective bag for 30-60 minutes.
3. Lie down ; place the herbal eye pack gently over eyes for 15-20 minutes

Heat Therapy: Relieve of muscle strain, tension and stiffness.
1. Heat the inner case (Herbal in cotton) on medium setting for 30 seconds depending 
on your oven or microwave.
2. Lie down ; place the herbal eye pack gently over eyes for 15-20 minutes

Eye pack case available in 4 colors.

Best Seller



香薰肩頸草藥冷熱敷 
BAANIDIN Aromatic Herbal Neck and Shoulder Microwave Pack

功效與特色:
- 純天然成分香薰草藥，有助減輕肩頸腰酸背痛同時舒緩緊張。
- 可促進血液循環有助於減輕疼痛和疼痛，增加淋巴引流，放鬆肌腱和韌帶。
- 香薰味道可促進睡眠質素，助你輕鬆進入深度的睡眠。
- 女士於生理期時, 可把此熱敷放於肚部，可舒緩不適感。
- 產品設計針對肩頸部位設計，採用弧形包裹設計，產品環繞你的頸部，提供額外的舒適
感同時產品可發揮其最大功效。無論坐低站立都可使用。

成分:
泰國大米﹑檸檬草﹑泰國薑蔘﹑青檸檬﹑薑黃﹑生薑﹑大豆﹑菜豆﹑黑豆﹑河岩﹑檸檬草
純精油﹑薄荷純精油桉樹﹑尤加利純精油。

使用方法:
•冷敷療法:
1.把真空包裝的草藥取出，放入肩頸墊套。
2.放入冰箱約1至2小時。

•熱敷療法:
1.把真空包裝的草藥取出。
2.根據您的微波爐，在中等溫度下加熱草藥約2-3分鐘。
3.然後把將香薰肩頸草藥敷墊放於肩頸約20-45分鐘舒緩酸痛。

BENEFITS & FEATURES:
- Natural ingredients aromatherapy herbs help to relieve back and neck pain while 
relieving tension.
- Promotes blood circulation to help relieve pain and pain, increase lymphatic 
drainage, and relax tendons and ligaments.
- Aromatherapy promotes sleep quality and helps you get into deep sleep.
- Nature herb and heat promote blood circulation, relieving menstrual cycle 
discomfort, simply place this pack on belly and relax.
- Herbal Neck and Shoulder Herbal Pack is designed to curved wrap surrounds your 
neck providing extra comfort. The wrap stays in place while walking, standing, or 
sitting.

INGREDIENTS:
Thai Rice (Orysa saltiva), Lemongrass (Cymbopogon citratus Stapf), Plai (Zingiber 
purpurenum Rose), Kaffir lime (Citrus hystrix ), Tumeric ( Curcuma longa Linn), 
Ginger ( Zingiber officinale Roscoe), Soy bean (Glycine max ), Red kidney bean 
(Phaseolus valgaris ), Black bean (Phaseolus valgaris ), River Rock, Pure Essential oil 
of Lemongrass, Peppermint and Eucalyptus.

DIRECTIONS:
•Cold Therapy: 
1. Put Inner Case (Herbal in cotton) into Outer Case.
2. Place in freezer in a protective bag for 1 to 2 hours.

•Heat Therapy: 
1.Heat the inner case (Herbal in cotton) on medium setting for 2-3 minutes depending 
on your oven or microwave.
2.Place the herbal pack on desired area around 20-45 minutes of relief.

香薰腰背草藥冷熱敷 
BAANIDIN Aromatic Herbal Back and Abdomen Microwave Pack

功效與特色:
- 純天然成分香薰草藥，有助減輕腰酸背痛同時舒緩壓力。
- 香薰味道可促進睡眠質素，助你輕鬆進入深度的睡眠。
- 女士於生理期時, 可把此熱敷放於肚部，可舒緩不適感。
- 產品設計針對腰背及腹線條設計，完美地包裹這些部位有助舒緩疼痛，提供額外的舒適感。
- 可促進血液循環有助於減輕疼痛和疼痛，增加淋巴引流，放鬆肌腱和韌帶；無論坐低站
立都可使用。

成分:
泰國大米﹑檸檬草﹑泰國薑蔘﹑青檸檬﹑薑黃﹑生薑﹑大豆﹑菜豆﹑黑豆﹑河岩﹑檸檬草
純精油﹑薄荷純精油桉樹﹑尤加利純精油。

使用方法:
•冷敷療法:
1.把真空包裝的草藥取出，放於腰背。
2.放入冰箱約1至2小時。

•熱敷療法:
1.把真空包裝的草藥取出。
2.根據您的微波爐，在中等溫度下加熱草藥約2-3分鐘。
3.然後把將香薰腰背草藥敷墊放於腰背約20-45分鐘舒緩酸痛。

BENEFITS & FEATURES:
- Natural ingredients aromatherapy herbs help to relieve back and abdomen pain 
while relieving tension.
- Aromatherapy promotes sleep quality and helps you get into deep sleep.
- Nature herb and heat promote blood circulation, relieving menstrual cycle 
discomfort, simply place this pack on belly and relax.
- This herbal back and abdomen pack wrap ties comfortably around most back and 
abdomen lines and is perfect reduce aches and pains, increase lymphatic drainage 
and relax the tendons and ligaments in the back and abdomen region. The wrap stays 
in place while walking, standing, or sitting.

INGREDIENTS:
Thai Rice (Orysa saltiva), Lemongrass (Cymbopogon citratus Stapf), Plai (Zingiber 
purpurenum Rose), Kaffir lime (Citrus hystrix ), Tumeric (Curcuma longa Linn), 
Ginger ( Zingiber officinale Roscoe), Soy bean (Glycine max ), Red kidney bean 
(Phaseolus valgaris ), Black bean (Phaseolus valgaris), River Rock, Pure Essential oil 
of Lemongrass, Peppermint and Eucalyptus.

DIRECTIONS:
•Cold Therapy: 
1. Put Inner Case (Herbal in cotton) into Outer Case.
2. Place in freezer in a protective bag for 1 to 2 hours.

•Heat Therapy: 
1.Heat the inner case (Herbal in cotton) on medium setting for 2-3 minutes depending 
on your oven or microwave.
2.Place the herbal pack on desired area around 20-45 minutes of relief.
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Siam Retreat Thai Massage & Spa Adelaide Australia
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Nuad Thai
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Zen Thai Sarl
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M Boutique Hotel
Ipoh, Perak, Malaysia
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Moon Angel Beauty Spa
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MAKAYA Spa
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Asia

Healthy House
Ho Chi Minh Vietnam



China

Haven Pure Massage
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Spa Botanica
Auberge Discovery Bay Hong Kong



China
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South Africa

Thai Herbal Spa
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Thailand

COCO Life Spa 
Phuket Thailand
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Phuket Thailand



Thailand

Herbal Rich
V viang Lifestyle Mall, Nong Khai, Thailand

Thailand

ECOTOPIA
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Thailand
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Thailand
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Chonburi Thailand
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